

## PROTOKOLL FRA SPF-SJEFSMØTET 10. JUNI 2012

### Tilstede:

Speidersjef Solveig Schytz (styreleder)

Landssjef Atle Aas

Generalsekretær Mats Billermark

Generalsekretær Jens Morsø

Kontingentleder for World Scout Moot 2013, Randi Korsgaard, deltok i sak 19/12.

### Referent:

Generalsekretær Jens Morsø

Møtet ble gjennomført på Thorbjørnrud Hotel i Jevnaker i forbindelse med NM i speiding 2012.



## GENERELT (OBLIGATORISK)

|   |  |
|---|--|
| Sak   |  |
| NM i speiding 2013  |  |
| Beskrivelse   |  |
| <p>Forbundskontoret til Norges speiderforbund opplyser at Trøndelag krets av Norges KFUK-KFUM-speidere kan arrangere NM i speiding 2013 under forutsetning av, at Nord- og Sør-Trøndelag kretser av Norges speiderforbund kan bidra, men disse ønsker å vente til 2014.</p> <p>Sætre speidergruppe av Norges speiderforbund har under NM i speiding 2012 tilbudt å arrangere NM i speiding 2013.</p> <p>Et NM i østlandsområdet i 2013 ses å være en styrke for Norges KFUK-KFUM-speideres landsleir i 2014. NM i speiding 2014 kan da bli i Trøndelag.</p> <p>Det skal avklares med blant andre Holmen og Eiksmarka speidergrupper av Norges KFUK-KFUM-speidere, om de kan bidra i prosjektgruppen for NM i speiding 2013.</p> |  |
| Forslag til vedtak  |  |
| Generalsekretærene avklarer innen 20. juni 2012 om NM i speiding 2013 kan være i østlandsområdet, og om NM i speiding 2014 kan være i Trøndelag.  |  |
| Vedlegg, referanse  |  |
| Forslagstiller/Saksbehandler  |  |
| Dato  |  |

Saksnummer  
**15/2012**

## DETALJER (FRIVILLIG)

|  |   |
|--|---|
| Tidsplan                                   | Trenger eksternt samarbeid<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:           |
| Relasjon til tidligere beslutning/strategi | Relasjon til andre mål/forpliktelser<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: |
| Frivillige timer                           | Ansatte timer<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                        |
| Kostnader                                  | Inntekter<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                            |
| Finansieringsmodell                        |   |
| Andre detaljer                             |   |

## VEDTAK

|  |  |
|--|--|
| Saksbehandler anbefaling<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås   | Styrets vedtak<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått |
| Styrets begrunnelse/endeelig vedtak  |  |
| Generalsekretærene avklarer innen 20. juni 2012 om NM i speiding 2013 kan være i østlandsområdet, og om NM i speiding 2014 kan være i Trøndelag. |  |



## GENERELT (OBLIGATORISK)

|                              |   |
|------------------------------|---|
| Sak                          | Revisjon av NM i speiding   |
| Beskrivelse                  | <p>Speidernes fellesorganisasjon skal oppnevne prosjektgruppen som skal revidere NM i speiding.</p> <p>Fra Norges speiderforbund inngår følgende personer i revisjonsgruppen: Elise Nordskag, Hans Olav Hygen og Solveig Rivevsrud Ugelstad.</p> <p>Fra Norges KFUK-KFUM skal inngå følgende personer i revisjonsgruppen: Et medlem av Program og Ledertreningsutvalget, en tidligere arrangør og en tidligere deltager.</p> <p>Revisjonen skal være ferdig innen 15. november 2012, så de reviderte retningslinjene kan brukes på NM i speiding 2013.</p> <p>Speidernes fellesorganisasjon har følgende innspill til revisjonen:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Antall medlemmer (minimum og maksimum) i patruljen bør fremgå av retningslinjene.</li><li>- Arrangementet bør flyttes til tredje helg i juni på grunn av eksamener.</li></ul> |
| Forslag til vedtak           | <p>Elise, Nordskag, Hans Olav Hygen og Solveig Rivevsrud Ugelstad oppnevnes som medlemmer av revisjonsgruppen NM i speiding.</p> <p>Revisjon av NM i speiding skal være avsluttet innen 15. november 2012.</p>  |
| Vedlegg, referanse           |   |
| Forslagstiller/Saksbehandler | Dato  |

Saksnummer

**16/2012**

## DETALJER (FRIVILLIG)

|  |   |
|--|---|
| Tidsplan                                 | Trenger eksternt samarbeid<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:           |
| Relasjon til tidligere besluttt/strategi | Relasjon til andre mål/forpliktelser<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: |
| Frivillige timer                         | Ansatte timer<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                        |
| Kostnader                                | Inntekter<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                            |
| Finansieringsmodell                      |   |
| Andre detaljer                           |   |

## VEDTAK

|  |  |
|--|--|
| Saksbehandler anbefaling<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås                   | Styrets vedtak<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått |
| Styrets begrunnelse/endelig vedtak   |  |
| Elise Nordskag, Hans Olav Hygen og Solveig Rivevsrud Ugelstad oppnevnes som medlemmer av revisjonsgruppen NM i speiding. |  |
| Revisjon av NM i speiding skal være avsluttet innen 15. november 2012.   |  |
| Speidernes fellesorganisasjon har følgende innspill til revisjonen:  |  |
| - Antall medlemmer (minimum og maksimum) i patruljen bør fremgå av retningslinjene.                                      |  |
| - Arrangementet bør flyttes til tredje helg i juni på grunn av eksamener.  |  |



## GENERELT (OBLIGATORISK)

|                              |      |
|------------------------------|------|
| Sak<br><b>Roverway 2012</b>  |      |
| Beskrivelse<br>Intet.        |      |
| Forslag til vedtak           |      |
| Vedlegg, referanse           |      |
| Forslagstiller/Saksbehandler | Dato |

Saksnummer  
**17/2012**

## DETALJER (FRIVILLIG)

|   |   |
|---|---|
| Tidsplan  | Trenger eksternt samarbeid<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:           |
| Relasjon til tidligere beslutning/strategi<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: | Relasjon til andre mål/forpliktelser<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: |
| Frivillige timer<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                           | Ansatte timer<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                        |
| Kostnader<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                                  | Inntekter<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                            |
| Finansieringsmodell   |   |
| Andre detaljer  |   |

## VEDTAK

|  |  |
|--|--|
| Saksbehandler anbefaling<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås | Styrets vedtak<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått |
| Styrets begrunnelse/endeelig vedtak  |  |



## GENERELT (OBLIGATORISK)

|   |      |
|---|------|
| Sak   |      |
| Nordisk Program og Ledertrener Konferanse 2013  |      |
| Beskrivelse   |      |
| Speidernes fellesorganisasjon skal oppnevne lederen av prosjektgruppen for Nordisk Program og Ledertrener Konferanse 2013 (NORPOLK 2013).   |      |
| Arne Nørstebø, Norges speiderforbund, er innstilt som prosjektleder.  |      |
| Prosjektleder utvelger selv sin prosjektgruppe.   |      |
| Forslag til vedtak  |      |
| Arne Nørstebø, Norges speiderforbund, oppnevnes som leder av prosjektgruppen for NORPOLK 2013.<br>Forbundskontoret til Norges speiderforbund utvikler avtale med prosjektleder i samarbeid med prosjektleder. |      |
| Vedlegg, referanse  |      |
| Forslagstiller/Saksbehandler  | Dato |

Saksnummer  
**18/2012**

## DETALJER (FRIVILLIG)

|   |   |
|---|---|
| Tidsplan  | Trenger eksternt samarbeid<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:           |
| Relasjon til tidligere beslutning/strategi<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: | Relasjon til andre mål/forpliktelser<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: |
| Frivillige timer<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                           | Ansatte timer<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                        |
| Kostnader<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                                  | Inntekter<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                            |
| Finansieringsmodell   |   |
| Andre detaljer  |   |

## VEDTAK

|   |  |
|---|--|
| Saksbehandler anbefaling<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås  | Styrets vedtak<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått |
| Styrets begrunnelse/endelig vedtak<br>Arne Nørstebø, Norges speiderforbund, oppnevnes som leder av prosjektgruppen for NORPOLK 2013.<br>Forbundskontoret til Norges speiderforbund utvikler avtale med prosjektleder i samarbeid med prosjektleder. |  |



## GENERELT (OBLIGATORISK)

|  |      |
|--|------|
| Sak<br><b>World Scout Moot 2013</b>  |      |
| Beskrivelse<br>Speidernes fellesorganisasjon skal utvikle mandat til World Scout Moot 2013 i Canada.   |      |
| Kontingentlederen, Randi Korsgaard, ønsker følgende inn i mandatet:<br>- At rundreise blir en del av mandatet. Rundreise må ligge før arrangementet.<br>- At måltallet for kontingenten fastsettes til 50 deltakere.<br>- At forbundskontoret til Norges KFUK-KFUM-speidere utarbeider budsjett for kontingentledelsen.                                    |      |
| Det vedtas at budsjettet skal dekke reisen og halvparten av deltakeravgiften til kontingentledelsen.   |      |
| Johanne Prestegaard er Spf-styrets kontaktperson til kontingentleder.  |      |
| Forslag til vedtak<br>Forbundscontoret til Norges KFUK-KFUM-speidere ferdigstiller mandat til World Scout Moot 2013. Se vedlegg.<br>Kontoret utarbeider budsjett for World Scout Moot 2013. Reisen og halvparten av deltakeravgiften til kontingentledelsen dekkes av budsjettet.<br>Johanne Prestegaard er Spf-styrets kontaktperson til kontingentleder. |      |
| Vedlegg, referanse   |      |
| Forslagstiller/Saksbehandler   | Dato |

Saksnummer  
**19/2012**

## DETALJER (FRIVILLIG)

|   |   |
|---|---|
| Tidsplan  | Trenger eksternt samarbeid<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:           |
| Relasjon til tidligere besluttt/strategi<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: | Relasjon til andre mål/forpliktelser<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: |
| Frivillige timer<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                         | Ansatte timer<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                        |
| Kostnader<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                                | Inntekter<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                            |
| Finansieringsmodell   |   |
| Andre detaljer  |   |

## VEDTAK

|   |  |
|---|--|
| Saksbehandler anbefaling<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslått   | Styrets vedtak<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått |
| Styrets begrunnelse/endeelig vedtak<br>Forbundscontoret til Norges KFUK-KFUM-speidere ferdigstiller mandat til World Scout Moot 2013. Se vedlegg.<br>Kontoret utarbeider budsjett for World Scout Moot 2013. Reisen og halvparten av deltakeravgiften til kontingentledelsen dekkes av budsjettet.<br>Johanne Prestegaard er Spf-styrets kontaktperson til kontingentleder. |  |



Vedlegg til sak 19/12

# MANDAT WORLD MOOT 2013

## 1 Mål

I 2013 arrangeres 14th World Scout Moot i Canada. Mål norsk deltagelse er å gi opplevelser for livet for 50 norske deltakere.

## 2 Kontingentleder

Den norske kontingenten ledes av Randi Korsgaard

## 3 Ansvar & mandat

### 3.1 Kontingentleder

#### 3.1.1 Ansvar

Kontingentleder skal:

- utarbeide budsjett (inkluderende administrative kostnader)
- budsjettere med en sikkerhetsmargin på 10 %
- utarbeide fremdriftsplan for prosjektet
- rekruttere ressurser og deltaker i begge organisasjoner
- sørge for samarbeid med administrasjonen for
  - påmelding
  - informasjon til deltagerne
  - gjennomføring av reise og opphold.
- evaluere deltagelsen på arrangementet
- rapportere framdrift til styret/sjefsmøtet:
  - 15. oktober
  - 15. januar
  - 15. april
- sikre at arrangementet skaper synlighet i Norge
- legge til rette for at deltagerne formidler opplevelsene til andre speidere etter gjennomført reise

#### 3.1.2 Mandat

Kontingentleder har mandat innenfor budsjett og grunnregler i organisasjonene.



## **3.2 SpF styre**

### **3.2.1 Ansvar**

SpF styre skal:

- ha formelt ansvar for den norske kontingenten
- oppnevne kontingentleder

### **3.2.2 Mandat**

Spf styre har normal mandat i tråd med SpF grunnregler.

## **3.3 SpF sjefsmøte**

### **3.3.1 Ansvar**

Spf sjefsmøte skal:

- oppnevne tre andre medlemmer etter samtale med kontingentleder.
- vedta budsjett for arrangementet

### **3.3.2 Mandat**

Spf sjefsmøte har normal mandat i tråd med SpF styre vedtak.

## **4 Observandum**

### **4.1 Håndbok**

- Evalueringen skal legge grunnlag for "Håndbok for deltagelse på World Scout Moot"
  - Sjefsmøte ansvaret for at håndbok blir utarbeidet.
-





## GENERELT (OBLIGATORISK)

|                               |   |
|-------------------------------|---|
| Sak                           | Explorer Belt 2014  |
| Beskrivelse                   | <p>Roverlaget til Marker speiderforbund har meldt interesse for å arrangere Explorer Belt 2014 i 1. halvår 2014 på Kandersteg. Roverlaget har ingen erfaring med Explorer Belt og ønsker seg en erfaren samarbeidspartner.</p> <p>Norges KFUK-KFUM-speidere ønsker en uttalelse om interesse fra Rovernemda. Tidspunktet må heller ikke falde sammen med KFUK-KFUM sin landsleir 2014.</p> <p>Norges speiderforbund spør Roversambandet om interesse.</p> <p>Saken tas opp på Spf-styremøtet 19. september 2012.</p> <p>Forbundskontoret til Norges speiderforbund orienterer Marker speidergruppe om status i saken.</p> |
| Forslag til vedtak            | <p>Forbundene spør respektive roverutvalg om interesse for Explorer Belt i 2014.</p> <p>Saken tas opp på Spf-styremøtet 19. september 2012.</p> <p>Forbundskontoret til Norges speiderforbund orienterer Marker speidergruppe om status i saken.</p>  |
| Vedlegg, referanse            |   |
| Forslagsstiller/Saksbehandler | Dato  |

Saksnummer

**20/2012**

## DETALJER (FRIVILLIG)

|  |   |
|--|---|
| Tidsplan                                 | Trenger eksternt samarbeid<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:           |
| Relasjon til tidligere besluttt/strategi | Relasjon til andre mål/forpliktelser<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: |
| Frivillige timer                         | Ansatte timer<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                        |
| Kostnader                                | Inntekter<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                            |
| Finansieringsmodell                      |   |
| Andre detaljer                           |   |

## VEDTAK

|   |  |
|---|--|
| Saksbehandler anbefaling  | Styrets vedtak   |
| <input checked="" type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås                    | <input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått |
| Styrets begrunnelse/endelig vedtak  |  |
| Forbundene spør respektive roverutvalg om interesse for Explorer Belt i 2014.                 |  |
| Saken tas opp på Spf-styremøtet 19. september 2012.   |  |
| Forbundskontoret til Norges speiderforbund orienterer Marker speidergruppe om status i saken. |  |



## GENERELT (OBLIGATORISK)

|                              |   |
|------------------------------|---|
| Sak                          | World Scout Jamboree 2015   |
| Beskrivelse                  | <p>Speidernes fellesorganisasjon skal utvikle avtale med kontingentlederen for World Scout Jamboree 2015 i Japan, Hans Kausland Eide.</p> <p>Det er følgende bemerkninger til utkast til avtalen:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Målet er 250 norske deltagere (tillegg til punkt 2).</li><li>- Deltagelsen skal gi speiderne økt synlighet i Norge. Deltagerne skal formidle sine opplevelser til andre speidere etter gjennomført reise (tillegg til punkt 6).</li></ul> <p>Det er følgende bemerkninger til foreslåtte navne til kontingentledelse:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Ingeborg Koppen Hessevik er ansatt på forbundskontoret til Norges KFUK-KFUM-speidere og bør ikke inngå i kontingentledelsen.</li><li>- Norges KFUK-KFUM-speidere gir forslag til navn med utgangspunkt i troppsledere på WSJ 2011.</li></ul> <p>Forbundskontoret til Norges speiderforbund ferdigstiller avtalen og sender til kontingentleder.</p> <p>Det skal finnes en kontaktperson til kontingentleder i Spf-styret.</p> |
| Forslag til vedtak           | Forbundskontoret til Norges speiderforbund ferdigstiller avtalen og sender til kontingentleder.   |
| Vedlegg, referanse           |   |
| Forslagstiller/Saksbehandler | Dato  |

Saksnummer  
**21/2012**

## DETALJER (FRIVILLIG)

|  |   |
|--|---|
| Tidsplan                                 | Trenger eksternt samarbeid<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:           |
| Relasjon til tidligere beslutts/strategi | Relasjon til andre mål/forpliktelser<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: |
| Frivillige timer                         | Ansatte timer<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                        |
| Kostnader                                | Inntekter<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                            |
| Finansieringsmodell                      |   |
| Andre detaljer                           |   |

## VEDTAK

|  |  |
|--|--|
| Saksbehandler anbefaling<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås | Styrets vedtak<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått |
| Styrets begrunnelse/endelig vedtak   |  |
| Forbundskontoret til Norges speiderforbund ferdigstiller avtalen og sender til kontingentleder.        |  |
| Det skal finnes en kontaktperson til kontingentleder i Spf-styret.                                     |  |



## GENERELT (OBLIGATORISK)

|                                      |  |
|--------------------------------------|--|
| Sak<br><b>Europakonferansen 2016</b> |  |
| Beskrivelse                          | <p>Speidernes fellesorganisasjon skal oppnevne prosjektgruppen som skal arbeide med Europakonferansen 2016 frem mot en beslutning i november 2012.</p> <p>Følgende personer har sagt ja til å inngå i prosjektgruppen:<br/>Anne Sjømæling, Norges KFUK-KFUM-speidere<br/>Lars Atle Andersen, Norges speiderforbund</p> <p>Anna Røed, Norges speiderforbund, og Henning Helgøy, Norges KFUK-KFUM-speidere, har takket nei, men vil gjerne spørres igjen senere.</p> |
| Forslag til vedtak                   | <p>Anne Sjømæling og Lars Atle Andersen oppnevnes som medlemmer av prosjektgruppen Europakonferansen 2016.<br/>Generalsekretærene avklarer innen 15. juni 2012, hvem ellers det kan inngå i prosjektgruppen.</p>   |
| Vedlegg, referanse                   |  |
| Forslagstiller/Saksbehandler         | Dato   |

Saksnummer  
**22/2012**

## DETALJER (FRIVILLIG)

|  |   |
|--|---|
| Tidsplan                                   | Trenger eksternt samarbeid<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:           |
| Relasjon til tidligere beslutning/strategi | Relasjon til andre mål/forpliktelser<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: |
| Frivillige timer                           | Ansatte timer<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                        |
| Kostnader                                  | Inntekter<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                            |
| Finansieringsmodell                        |   |
| Andre detaljer                             |   |

## VEDTAK

|  |  |
|--|--|
| Saksbehandler anbefaling<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås   | Styrets vedtak<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått |
| Styrets begrunnelse/endelig vedtak<br>Anne Sjømæling og Lars Atle Andersen oppnevnes som medlemmer av prosjektgruppen Europakonferansen 2016.<br>Generalsekretærene avklarer innen 15. juni 2012, hvem ellers det kan inngå i prosjektgruppen. |  |



## GENERELT (OBLIGATORISK)

|  |      |
|--|------|
| Sak<br><b>Brattkort</b>  |      |
| Beskrivelse  |      |
| Speidernes fellesorganisasjon skal utvikle mandat vedrørende brattkort til Komité speiding og Program- og Ledertreningsutvalget. |      |
| Flere ting må avklares før utvikling av mandatet:  |      |
| - Bør klatring avgrenses til bare å omfatte tiggang til klatrehaller?  |      |
| - Hva er handlingsrommet i forhold til klatring iøvrigt?   |      |
| - Hvordan klatring i forhold til Norsk fjellsporforum?   |      |
| Generalsekretærene avklarer disse spørsmålene, innen utvikling av mandatet fortsettes.   |      |
| Forslag til vedtak   |      |
| Generalsekretærene avklarer spørsmål rundt avgrensning og handlingsrom innen utvikling av mandat vedrørende brattkort videre.    |      |
| Vedlegg, referanse   |      |
| Forslagsstiller/Saksbehandler  | Dato |

Saksnummer  
**23/2012**

## DETALJER (FRIVILLIG)

|  |   |
|--|---|
| Tidsplan                                   | Trenger eksternt samarbeid<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:           |
| Relasjon til tidligere beslutning/strategi | Relasjon til andre mål/forpliktelser<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: |
| Frivillige timer                           | Ansatte timer<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                        |
| Kostnader                                  | Inntekter<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                            |
| Finansieringsmodell                        |   |
| Andre detaljer                             |   |

## VEDTAK

|  |  |
|--|--|
| Saksbehandler anbefaling<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås   | Styrets vedtak<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått |
| Styrets begrunnelse/endeelig vedtak<br>Generalsekretærene avklarer spørsmål rundt avgrensning og handlingsrom innen utvikling av mandat vedrørende brattkort videre. |  |



## GENERELT (OBLIGATORISK)

|   |      |
|---|------|
| Sak<br><b>Eventuelt</b>   |      |
| Beskrivelse<br>Forbundskontoret til Norges KFUK-KFUM-speidere tar fast på seg den administrative oppfølging av JOTA/JOTI. |      |
| Forslag til vedtak  |      |
| Vedlegg, referanse  |      |
| Forslagsfyller/Saksbehandler  | Dato |

Saksnummer  
**24/2012**

## DETALJER (FRIVILLIG)

|   |   |
|---|---|
| Tidsplan  | Trenger eksternt samarbeid<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:           |
| Relasjon til tidligere beslutning/strategi<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: | Relasjon til andre mål/forpliktelser<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja: |
| Frivillige timer<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                           | Ansatte timer<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                        |
| Kostnader<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                                  | Inntekter<br><input type="checkbox"/> Nei <input type="checkbox"/> Ja:                            |
| Finansieringsmodell   |   |
| Andre detaljer  |   |

## VEDTAK

|  |  |
|--|--|
| Saksbehandler anbefaling<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtas <input type="checkbox"/> Avslås | Styrets vedtak<br><input checked="" type="checkbox"/> Godtatt <input type="checkbox"/> Avslått |
| Styrets begrunnelse/endelig vedtak   |  |